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Voortgangsbericht ontwikkeling SJO VV Heeswijk – RKSV Avesteyn 

 

Via voortgangsberichten willen we alle belanghebbenden informeren over de voortgang van het 
proces over de ontwikkeling van een SJO (Samenwerking Jeugd Opleiding) dat onlangs is opgestart. 
Beide besturen en commissies, Technische Jeugd Commissie (TJC) en de Overgangscommissie (OGC), 
hechten er alle belang aan om: 

1. Goed te communiceren naar alle belanghebbenden. Goed betekent zowel inhoudelijk juist als 
Rjdig communiceren. 

2. De TJC richt zich op alle direct voetbal gerelateerde zaken en de OGC op alle overige 
organisatorische kwesRes. 

3. Het totaalproces wordt vanuit beide besturen gemonitord met een daarvoor in het leven 
geroepen stuurgroep die bestaat uit voorziUers en een lid van beide hoofdbesturen en een 
vertegenwoordiging vanuit de TJC en OGC. 

Proces tot nu toe: 

1. Hiervoor verwijzen we naar de nieuwsbrief die in januari onder alle leden verspreid is.  
2. Om daarnaast alle belanghebbenden zoveel mogelijk te informeren zijn er een tweetal 

informaRe/meedenkbijeenkomsten geweest. Eén voor ouders/verzorgers en één voor leden, 
vrijwilligers, sponsoren en overige belangstellenden. 

In dit voortgangsbericht willen we de belangrijkste zaken, zoals die in beide bovengenoemde 
bijeenkomsten zijn besproken, opnemen.  
In zijn totaliteit hebben zo’n 100 belangstellenden deelgenomen aan deze bijeenkomsten. Hierbij 
werd er met veel belangstelling geluisterd naar de introducRe en toelichRng vanuit de besturen en de 
commissies over de aanleiding en noodzaak van deze ontwikkeling. De aanleiding is het bericht 
vanuit de gemeente dat het terrein van Avesteyn op termijn bestemd zou worden voor woningbouw. 
De noodzaak ligt in het feit dat zonder samenwerking, niet voor alle lee\ijdscategorieën een team 
zou zijn waardoor de kans op het verlies van (voetbal)plezier en uitstroom op de loer liggen.  
De bijeenkomsten waren enerzijds bedoeld om informaRe met alle deelnemers te delen maar zeker 
ook om vragen, opmerkingen en onderwerpen op te halen. Dit is prima gelukt. Natuurlijk zijn er 
organisatorisch inhoudelijke vragen gesteld over voetbal en daarmee samenhangende onderwerpen 
(bv. trainingsavonden, vervoer, beheer van shirts e.d.). Het spreekt voor zich dat op niet alle vragen 
direct een antwoord gegeven kon worden, maar beide commissies hebben waardevolle aanvullingen 
opgehaald die meegenomen worden in hun verdere proces.  
Daarnaast zijn er ook vooral posiRef kriRsche opmerkingen gemaakt en vragen gesteld over 
onderwerpen als communicaRe, de noodzaak van het één en ander en de wijze waarop 
communicaRe nog verder geopRmaliseerd kan worden. De belangrijkste onderwerpen die hierbij 
besproken zijn: 

• Communica/e 
Er wordt uitdrukkelijk verzocht om zorgvuldige en zo vroeg mogelijke communicaRe naar alle 
betrokken groepen: leden, ouders/verzorgers en vrijwilligers maar ook specifiek naar 
sponsoren en naar de verschillende commissies voor wie de omstandigheden waaronder zij 
hun werkzaamheden uitvoeren gaan veranderen.  

• Noodzaak en snelheid van het traject 



Tijdens de bijeenkomst wordt nadrukkelijk gevraagd naar de snelheid van het hele traject. De 
kern hiervan ligt in het feit dat het aantal jeugdleden binnen beide verenigingen (gaan) 
teruglopen waardoor we niet kunnen waarborgen dat leden in teams ingedeeld worden dat 
volledig uit lee\ijdsgenoten bestaat. Het gevolg hiervan is dat vooral de jonge jeugd uit 
Heeswijk-Dinther de voetbalsport niet opRmaal kan beoefenen en dus sporRef, sociaal 
mindere omstandigheden zullen ervaren. Hierdoor zouden zij niet de beste voetballer kunnen 
worden die ze zouden willen zijn. 

• Aandacht voor de leden die in eerste instan/e onder de SJO gaan vallen. 
Dit betreffen de jeugdleden van de teams tot en met de huidige JO13. De vraag die de 
commissies gesteld wordt is op welke manier deze leden betrokken worden bij de 
ontwikkelingen die ten aanzien van hen gaan gelden. Beide commissies geven aan hier 
specifiek aandacht voor te hebben waarbij ook de huidige leiding betrokken zal worden. Dit 
wordt op dit moment in detail voorbereid. 

• Organisatorische kwes/es. 
Er zijn vragen gesteld over een aantal organisatorische zaken als trainingsavonden, hoe om te 
gaan met wedstrijdkleding (onder andere bewassing/beheer, trainings- en wedstrijdlocaRes 
omdat er van twee sportparken gebruik gemaakt moet worden). Dit wordt door beide 
commissies in samenwerking met andere commissies uit beide verenigingen voorbereid. De 
TJC en OGC zullen hier zo spoedig mogelijk over communiceren naar alle belanghebbenden. 

• Hoe wordt het (wij)gevoel van leden van beide verenigingen gewaarborgd? 
Leden van beide verenigingen hebben een eigen (vergelijkbare) beleving bij de 
cultuur/omgang bij hun vereniging. Dit is een zeer belangrijk gegeven maar ook een grote 
opgave om dit te regelen. Dit zal moeten ontstaan in de nieuwe situaRe vanuit de wijze 
waarop deze samenwerking met elkaar wordt vormgegeven. De onderzoekscommissie die de 
mogelijke samenwerking oorspronkelijk onderzocht hee\, hee\ een uitgebreid 
cultuuronderzoek gedaan waaruit bleek dat er veel overeenkomsten zijn gebleken. 

• Sponsoren 
Speciale aandacht wordt gevraagd voor alle zeer betrokken sponsoren van beide 
verenigingen. Zij worden op korte termijn door de sponsorcommissies gesproken. De 
waardering voor hun investeringen ten aanzien van de nieuwe tenues en sponsoring 
anderszins, vraagt om uitvoerige en zorgvuldige informaRe over het SJO-traject maar ook 
over de ontwikkelingen daarna.  

• Vormvereisten SJO (naamgeving/bestuur) 
Voor de SJO moet een eigen naam bedacht worden. Dit proces gaat op zeer korte termijn 
lopen. CommunicaRe hieromtrent zal dan ook per ommegaande starten. De voorziUers van 
beide TJC’s vormen het bestuur van de SJO die opereren onder verantwoordelijkheid van 
beide hoofdbesturen. 

• Vertrouwenspersonen 
Beide verenigingen beschikken over vertrouwenspersonen die ook in het kader van deze 
ontwikkeling geraadpleegd kunnen worden. Contactgegevens kunnen op de sites van beide 
verenigingen gevonden worden. 

• De s/p op de horizon. 
De huidige ontwikkelingen zijn de voorloper van een proces waarvan het aannemelijk is dat 
dit uiteindelijk leidt tot een fusie. Dit vraagt een eigen traject waaraan statutaire 
voorwaarden gesteld worden.  

• Communica/e/informa/e 
De vraag is gesteld of communicaRe die nu (nog) vanuit beide verenigingen apart plaatsvindt 
zal samengevoegd worden omdat er een eigen site voor de SJO ontwikkeld wordt. Dit proces 



loopt en hier zal op korte termijn over gecommuniceerd worden. Als er op dit moment 
vragen of opmerkingen zijn kunnen de volgende media gebruikt worden: info@avesteyn.nl/ 
info@vvheeswijk.nl. 
 

 


